
Styrelsens utlåtande över motion "Vad får vi för det?" från Balans Jämtland. 

Tack för frågorna! 

I Verksamhetsberättelsen beskriver styrelsen vad som är gjort under 2023 och i 

Verksamhetsplanen vad vi föreslår att vi ska göra under 2024. 

I arbetet med dessa båda dokument har styrelsen varit självkritisk och konstaterat att vi 

behöver förstärka den systematiska o kontinuerliga kontakten med våra lokalföreningar, 

såväl vad gäller stöd till som erfarenhetsutbyte med. 

I Verksamhetsplanen är det särskilt punkterna 7 tom 10 som beskriver dessa frågor. 

Förhoppningsvis kan vi få en bra diskussion om dessa på Riksstämman. Vi vill särskilt lyfta 

fram planerna om att ha dels mer informella möten med ordföranden, dels ha digitala 

möten med olika teman. Vi har också diskuterat möjligheten att använda gemensamma 

arbetsgrupper i större utsträckning. 

Vi har även diskuterat utformningen av vår verksamhetsberättelse och behovet av att ta med 

exempel på vad som sker lokalt. Det kommer dels att fylla vår verksamhetsberättelse med 

kött och blod - samt förmedla goda exempel. Det betyder i sin tur att lokalföreningarnas 

verksamhetsberättelser får en ökad betydelse. 

Styrelsen hoppas att motionären med dessa kommentarer - och med möjligheten att 

diskutera vidare på Riksstämman - tycker det vara värt att fortsätta det gemensamma 

arbetet i Balans och föreslår att Riksstämman anser motionen besvarad. 

 

Deltagarpanelen har stängts. 
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